

Housing Options at Sapienza

Sapienza currently manages special housing agreements for students with three companies:

- Fondazione Pier Giorgio Falciola
www.abitaplus.it
- Sturent - www.sturent.it
- Valeda - www.romaresidenceconti.it

Interested students should contact the structures directly.

All Sapienza housing agreements include an official contract, free intermediation services, quality standards and guarantee the conformity and safety of housing.

For further information

- www.uni-italia.net/cn
- www.studiare-in-italia.it/studentistranieri

Contact

marcopolo@uniroma1.it

罗马大学的住宿服务

罗马大学现在与以下三家公司之间签有协议，为学生提供专门的住宿服务

- Fondazione Pier Giorgio Falciola
(Pier Giorgio Falciola基金会)
www.abitaplus.it
- Sturent - www.sturent.it
- Valeda - www.romaresidenceconti.it

有意向的同学可以直接与上述机构进行接洽。罗马大学的住宿服务包括免费中介服务、提供官方住宿合同、保障住房质量和安全。

如需了解详情，请点击下列链接

- www.uni-italia.net/cn
- www.studiare-in-italia.it/studentistranieri

联系邮件

marcopolo@uniroma1.it



grafica: lucia caruso - stampa: quintly spa
coordinamento editoriale: Ufficio stampa e comunicazione



SAPIENZA
UNIVERSITÀ DI ROMA

Marco Polo Programme

马可波罗计划

International Office

<http://en.uniroma1.it/marcopolo>
marcopolo@uniroma1.it

Marco Polo Programme

The Marco Polo Programme is an agreement between China and Italy that promotes the enrolment of Chinese students at Italian universities. In particular, the programme allows Chinese students who do not speak Italian to obtain a student visa as long as provided they attend an Italian language course for six months (or longer) and obtain a passing grade before prior to enrolling in academic programmes at an Italian university.

Marco Polo @ Sapienza

Sapienza University of Rome participates in the Italian Marco Polo Programme and reserves 50 places (max.) for Marco Polo students from China. Italian Language courses for Marco Polo students at Sapienza begin in early February 2015. The six-month course costs 2000 euros.

Registration deadline

December 5, 2014

Sapienza Faculties

The following faculties at Sapienza University reserve places for Marco Polo students:

- Architecture
- Civil and Industrial Engineering (only 3 courses)
- Economics
- Humanities
- Information Engineering, Informatics & Statistics
- Law
- Political Science, Sociology and Communication

Master's Degrees taught in English

- Advanced Economics
- Artificial Intelligence and Robotics
- Business Management
- Control Engineering
- Engineering in Computer Science
- Finance and Development
- Finance and Development
- Product Design
- Transport Systems Engineering

Courses held partially in English

- Aeronautical Engineering
- Communication Engineering
- Genetics
- Linguistics, Literature and Translation
- Mechanical Engineering
- Nanotechnology Engineering
- Pedagogy and Education Sciences
- Strategic Innovation and Technology
- Space and Astronautic Engineering
- Electronic Engineering
- Management Engineering

Enrolment Procedure

1. Pre-enrol at an Italian Embassy or Consulate in China, selecting a university that participates in the Marco Polo Programme, the degree course you are interested in and the Italian language and culture course.
2. In Italy, obtain a residence permit (permesso di soggiorno) within 8 days of your arrival and attend the language and culture course. You must obtain a B1 level or higher to be admitted to a degree course.
3. Enrol in at Sapienza.
For further information:
<http://en.uniroma1.it/study-us/undergraduate/admissions>

马可波罗计划

马可波罗计划是中意两国政府官方合作的项目，旨在促进中国学生到意大利大学进行学习和进修。

通过马可波罗计划，即使是毫无意大利语言基础的中国学生也能获取意大利学习签证，到意大利进行为期至少六个月的意大利语语言学习，获得充分的准备以便通过意大利大学的入学考试。

马可波罗在罗马大学

罗马第一大学——罗马智慧大学（以下简称“罗马大学”）是马可波罗计划的成员院校。我校为中国马可波罗计划生提供最多50个名额。

罗马大学的马可波罗语言课程开始于2015年2月初。课程为期六个月，总共花费为2000欧元。

泓涛漳濂焯熨

2014年12月05日

罗马大学下设学院

以下为罗马大学为马可波罗计划生专门预留注册名额的学院

- 建筑学院
- 土木与工业工程学院
- 经济学院
- 人文学院
- 信息数据工程学院
- 法学院
- 政治学学院

罗马大学全英文授课硕士课程

- 高等经济学
- 人工智能及机器人学
- 企业管理
- 控制工程
- 计算机工程
- 金融与开发
- 产品设计
- 交通运输系统工程

罗马大学部分英文授课课程

- 航空工程
- 通信工程
- 遗传学
- 文学、语言学与翻译研究
- 机械工程
- 纳米技术工程
- 教育学与教育服务
- 技术革新战略
- 航空宇航工程
- 电力工程
- 管理工程

泓涛翻毅

1. 学生首先须在意大利驻中国大使馆进行预注册。预注册时学生必须选择一所马可波罗计划成员大学、想要参加的意大利语语言文化课程以及之后有意在大学注册的专业。
2. 到达意大利之后，学生须在8天内申请意大利学习居留 (permesso di soggiorno)，并开始上语言课程。为了顺利注册意大利大学本科或研究生课程，学生的意大利语水平必须达到B1以上。
3. 注册罗马大学。详细流程请参阅下面的链接
<http://en.uniroma1.it/study-us/undergraduate/admissions> (英文)。